
    Vážení spoluobčané,
všichni jsme se museli nějak smířit a popasovat s obtížnými podmínkami, které nám rok
2020 přinesl. Covid 19 není problém pouze v naší republice. Máme možnost v televizi a
jiných  sdělovacích  prostředcích,  sledovat  jak  se  virus  šíří  po  světě  a  jak  se  s tím
jednotlivé  státy  vypořádávají.  I  z pohledu  obce  a  spolků  zde  působících  bylo  třeba
aktuálně vyhodnocovat situaci a přijímat rozhodnutí ve věcech a činnostech, u kterých
nebylo jasné,  jak to nakonec dopadne. Nyní v prosinci mohu konstatovat,  že jsme to
společně zvládli. Zvládli jsme běžný chod obce jak z hlediska funkčního a organizačního,
tak  i  z pohledu  hospodářského.  Covid  zatím  obecní  úspory  neohrozil,  je  to  dáno  i
odpovědným  rozhodováním  zastupitelstva.  Opravy  a  investice  v  obci,  které  byli
naplánovány  a  bylo  možné  je  realizovat,  se  uskutečnily.  Tradiční  kulturně-sportovní
akce pořádané Ski-klubem, podporované obcí, (Triatlon, Pivní festival, Pastvinská nota,
Dračí lodě) nejen že v tomto nejistém roce proběhly, ale měli i hojnou účast a kladný
ohlas. Termínově to vyšlo do období, kdy nebyla v platnosti omezení vyhlášená vládou a
navíc  organizátorům přálo  i  počasí.  Výše  uvedené  by  se  nepodařilo  bez  všech  těch
lidiček,  co  jsou ochotni  přiložit  ruku k dílu a na úkor svého času a rodin tyto akce
zabezpečit.  Všem si dovoluji touto cestou poděkovat a popřát jim sílu a chuť k další
práci, která nás v následujícím nejistém období čeká. 
    Všem občanům přeji klidné prožití vánočních svátků a v průběhu roku 2021, ať nás
potkává jen to dobré.
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